
 

 
 

Interesna skupina negospodarskih dejavnosti 
 
Številka: 0653-04/12-17/2                    
Ljubljana, 6. 12. 2013                                                                      OSNUTEK                                   
                                                                                                  

Z A P I S N I K  
 

17. seje Interesne skupine negospodarskih dejavnosti, ki je potekala v četrtek, 5. decembra 
2013, v mali dvorani na Tomšičevi 5, Ljubljana. 
 
Seja se je pričela ob 13.00 uri in se zaključila ob 13.25 uri.  
 
PRISOTNI: 

 vodja interesne skupine: mag. Darija Kuzmanič Korva, 

 člani interesne skupine: Mitja Bervar, dr. Janvit Golob in mag. Peter Požun. 
 
OPRAVIČENO ODSOTNA: 

 člana interesne skupine: dr. Zoran Božič in dr. Radovan Stanislav Pejovnik. 
 
Sejo je sklicala in vodila vodja interesne skupine mag. Darija Kuzmanič Korva. 
 
Dnevni red: 
 
1. Priprava na 6. izredno sejo Državnega sveta 

 
Ad 1) 

 
Interesna skupina je opravila razpravo o Predlogu odložilnega veta na Zakon o dopolnitvi 
Zakona o javnih financah (ZJF-G), ki ga je v obravnavo Državnemu svetu predložila skupina 
državnih svetnikov (prvopodpisani Bojan Kekec). 
 
V razpravi so se člani interesne skupine dotaknili pomembnosti zakona in njegovega 
velikega vpliva na reševanje slovenskega bančnega sistema, hkrati pa tudi vprašanja dovolj 
tehtnih in utemeljenih razlogov za predlagani veto in veliki odgovornosti pri odločitvi o 
morebitnem vetu.  
  
Interesna skupina je razpravljala tudi o hitrosti sprejemanja zakona ter o tem, da je odločanje 
o vetu na ta zakon težje zaradi tega, ker Državni svet do njega že v osnovi ni zavzel stališča. 
 
V razpravi so bili izpostavljeni tako razlogi za kot proti sprejetju veta. Izpostavljeno je bilo 
dejstvo manjkajočih zagotovil za dejansko transparentno in tehtno porabo denarja, ki bo na 
podlagi zakona namenjen za dokapitalizacijo bank, podan je bil razmislek o dosedanji stopnji 
zaščite slovenskega gospodarstva in nadzoru nad delovanjem bank, tudi s strani Banke 
Slovenije. Po drugi strani je bil izpostavljen velik pomen stabilnosti bančnega sistema za 
delovanje celotne države ter nujnost, da se Vladi v primeru, da bo morala sprejemati 
odločitve, omogoči, da ima za to ustrezno pravno podlago, kar bi morebitni veto, zaradi 
bližajočih se rezultatov stresnih testov in časovnih omejitev glede ponovnega odločanja 
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Državnega zbora o zakonu, onemogočil. Izpostavljeno je bilo tudi dejstvo, da tudi v primeru, 
da bi imel o dokapitalizacijah možnost svoje mnenje podati ali o tem odločati Državni zbor, 
kar je bil eden od argumentov predlagateljev veta za njegov sprejem, s tem zelo verjetno ne 
bi dobili večjega zagotovila, da bi bile sprejete boljše, transparentnejše ali strokovnejše 
odločitve.  
 
Interesna skupina po opravljeni razpravi ni oblikovala enotnega stališča.  
 
 
 
 
Nuša Zupanec                                                             Mag. Darija Kuzmanič Korva 
sekretarka interesne skupine                                      vodja interesne skupine        


